
ZÁPIS ZE 6. VEŘEJNÉHO ZASEDÁNÍ 

ZASTUPITELSTVA MĚSTA POLICE NAD METUJÍ  
V ROCE 2006 

konaného dne 13.12.2006 v 16,30 hod. v zasedací místnosti hasičské zbrojnice  
v Polici nad Metují  

Přítomni : dle presenční listiny 
Pozdní příchod : Marek Plný - 17,10 hod., Věra Kašíková - 17,20 hod. 
Předčasný odchod :  
Nepřítomen :  

Hosté : ředitel TS s.r.o Ing. V. Bučok, ředitelka MŠ A. Švorčíková,  
ředitel ZŠ Mgr. K. Nývlt 
Ověřovatelé zápisu : Pavel Daněk, Petr Jansa 
Zapisovatelka : Dagmar Hauschková  

a) Zahájení jednání starostkou města 

Zahajuji 6. veřejné zasedání ZM v roce 2006, které jsem svolala v souladu se zák. č. 128/2000 Sb., o 
obcích a ve znění pozdějších předpisů na základě ustanovení §92 odst. 1. 
Vítám všechny přítomné členy ZM, vedoucí odborů MěÚ a zaměstnance města, dále vítám ředitele a 

vedoucí organizací zřizovaných městem a všechny přítomné občany. 
Zapisovatelkou dnešního jednání stanovuji paní Dagmar Hauschkovou. 
Ověřovateli zápisu z dnešního jednání stanovuji pana Pavla Daňka a pana Petra Jansu. 
 
V době zahájení zasedání ZM je přítomno 17 členů ZM z celkového počtu 21 členů. 
 
ZM je usnášeníschopné! 

b) Dovoluji si Vám předložit program dnešního jednání : 
01) Zahájení  
02) Schválení programu 6. zasedání ZM v roce 2006 
03) Kontrola plnění usnesení ZM 
04) Zřízení a obsazení osadních výborů zastupitelstva 
05) Úkoly svěřené místostarostovi 
06) Zřizovací listina příspěvkové organizace Mateřská škola Police nad Metují, okres Náchod 
07) Úpravy rozpočtu města 

08) Rozpočtové provizorium na I. čtvrtletí roku 2007 
09) OZV č. 9/2006, o místním poplatku za likvidaci odpadů 
10) Odměny za výkon funkce neuvolněných členů zastupitelstev 
11) Obsazení Dozorčí rady Technických služeb Police nad Metují, s r.o. 
12) Jmenování praporečníka města 
13) Snížení kupní ceny za dům č.p. 334 s pozemkem v k.ú. Police nad Metují 
14) Věcné břemeno a prodeje pozemků 
15) Diskuse  

Kontrola plnění usnesení ZM : 
04/03/02 zodp. IMŽP - odkup pozemků na trase „obchvatu" 
04/01/03 zodp. IMŽP - směna ulic Tomkova - Na Babí s KHK 
11/08/03 zodp. IMŽP - převzetí pozemků v areálu DPS od AOPK ČR 
09/04/04 zodp. IMŽP - odkup garáže od Veby a.s. 
12/06/04 zodp. IMŽP - bezúplatný převod pozemku od Veby po demolici  
17/02/04 zodp. IMŽP - bezúplatný převod pozemku v areálu ČOV 
11/06/05 zodp. IMŽP - prodej domu čp. 334 v ulici Pod Havlatkou 

12/06/05 zodp. IMŽP - prodej pozemků pro výstavbu supermarketu Penny Market 
11/01/06 zodp. IMŽP - prodej nemovitosti v areálu bývalé cihelny panu Gumulákovi  

USNESENÍ  

ze 6. veřejného zasedání zastupitelstva města v roce 2006 
ze dne 13. prosince 2006 

01/06/2006 
ZM schvaluje předložený návrh programu 6. veřejného zasedání ZM v roce 2006. 
01) Zahájení  



02) Schválení programu 6. zasedání ZM v roce 2006 

03) Kontrola plnění usnesení ZM 
04) Zřízení a obsazení osadních výborů zastupitelstva 
05) Úkoly svěřené místostarostovi 
06) Zřizovací listina příspěvkové organizace Mateřská škola Police nad Metují, okres Náchod 
07) Úpravy rozpočtu města 
08) Rozpočtové provizorium na I. čtvrtletí roku 2007 
09) OZV č. 9/2006, o místním poplatku za likvidaci odpadů 
10) Odměny za výkon funkce neuvolněných členů zastupitelstev 
11) Obsazení Dozorčí rady Technických služeb Police nad Metují, s r.o. 
12) Jmenování praporečníka města 
13) Snížení kupní ceny za dům č.p. 334 s pozemkem v k.ú. Police nad Metují 
14) Věcné břemeno a prodeje pozemků 

15) Diskuse 
Pro: 17 Proti: 0 Zdržel se: 0  

02/06/2006 
ZM schvaluje zřízení a obsazení následujících výborů zastupitelstva, včetně zvolení jejich předsedů: 

Osadní výbor Hlavňov - předseda Karel Beneš 
členové Jaroslav Berger, Michal Vacek, Miloš Hrubý a Petr Valášek  
Osadní výbor Pěkov - předseda Ing. Norbert Marel 
členové Ivana Vrbová, Vladimír Vacek, Knittel Karel, Zdeněk Kadidlo  
Osadní výbor Radešov - předseda Pohlová Milena 
Miroslava Seidlová, Jan Krtička 
Zodpovídá: starostka 
Pro: 18 Proti: 0 Zdržel se: 0  

03/06/2006 
ZM pověřuje místostarostu Zdeňka Kadidla plnit úkoly v oblasti: 
a) Dozor nad investicemi města 
b) Problematika TS s r.o. 
c) problematika odboru IMŽP - opravy a údržba majetku  
d) Problematika odboru výstavby 
e) Správa integrovaných obcí Pěkov, Hlavňov, Radešov 

f) Dopravní obslužnost - aktualizace jízdních řádů 
g) Organizace Dnů česko-polské křesťanské kultury 
Zodpovídá: místostarosta 
Pro: 16 Proti: 1 Zdržel se: 2  

04/06/2006 
ZM schvaluje s účinností od 1.1.2007 novou zřizovací listinu příspěvkové organizace Mateřská škola 
Police nad Metují, okres Náchod. 
Zodpovídá: tajemník 
Pro: 19 Proti: 0 Zdržel se: 0  

05/06/2006 
ZM schvaluje úpravy rozpočtu dle přílohy v položkách 1 - 9, celkem ve výdajích o 6 640 200,- Kč, v 
příjmech o 8 328 330,- Kč a v tř. 8 minus 1 688 130,- Kč. 
Zodpovídá: FSO 
Pro: 19 Proti: 0 Zdržel se: 0  

06/06/2006 
ZM schvaluje Pravidla pro rozpočtové provizorium na I. čtvrtletí roku 2007. 
Zodpovídá: FSO 
Pro: 19 Proti: 0 Zdržel se: 0  

07/06/2006 
ZM schvaluje obecně závaznou vyhlášku č. 9/2006, o místním poplatku za provoz systému 
shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů. 
Zodpovídá: IMŽP 
Pro: 19 Proti: 0 Zdržel se: 0  

08/06/2006 
ZM souhlasí se změnou termínu svozu odpadů tak, že v letních měsících bude odpad svážen každý týden 
a v zimních měsících jednou za čtrnáct dní. 



Zodpovídá: IMŽP 
Pro: 19 Proti: 0 Zdržel se: 0  

09/06/2006 
ZM schvaluje obecně závaznou vyhlášku č. 10/2006, o stanovení systému shromažďování, sběru, 
přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů na území města Police nad Metují, 

včetně systému nakládání se stavebním odpadem. 
Zodpovídá: IMŽP 
Pro: 19 Proti: 0 Zdržel se: 0  

10/06/2006 

ZM schvaluje v souladu s nařízením vlády č. 37/2003 Sb., o odměnách za výkon funkce členům 
zastupitelstev, ve znění NV č.337/2004 Sb. a NV č. 697/2004 Sb. s platností od 1.12.2006 odměnu:  
a) za výkon funkce neuvolněného člena RM ve výši 1640,- Kč měsíčně 
b) za výkon funkce neuvolněného člena zastupitelstva města ve výši 550,- Kč měsíčně. 
c) za výkon funkce předsedy výboru ZM a komise RM (mimo předsedy komise pro přestupky) ve výši 
800,- Kč měsíčně. 
Zodpovídá: FSO 
Pro: 16 Proti: 0 Zdržel se: 3  

11/06/2006 
ZM souhlasí s následujícím obsazením Dozorčí rady Technických služeb Police nad Metují, s.r.o. 
předseda Ing. Vladimír Seidl 
členové Ing. Jiří Vlček, Ing. Pavel Pohner, Ing. Jan Michálek 
Zodpovídá: FSO 
Pro: 17 Proti: 1 Zdržel se: 1  

12/06/2006 
ZM jmenuje pana Pavla Daňka praporečníkem města. 
Pro: 18 Proti: 0 Zdržel se: 1  

13/06/2006 
ZM schvaluje snížení kupní ceny za dům č.p. 334 s pozemkem st.č.379/1 v k.ú. Police nad Metují na 
1.600.000,- Kč. Důvodem snížení kupní ceny je neprodejnost předmětných nemovitostí za původně 
schválenou kupní cenu 1.840.000,- Kč.  
Zodpovídá: IMŽP 
Pro: 19 Proti: 0 Zdržel se: 0  

14/06/2006 
ZM schvaluje zřízení věcného břemene ve prospěch oprávněného z věcného břemene Východočeskou 
plynárenskou a.s. - právo zřízení a provozování stavby plynárenského zařízení VTL Pěkov, č. stavby 
600568, na pozemku města p.č. 95/1 v k.ú. Pěkov, dále právo vstupovat a vjíždět na tento pozemek v 

souvislosti se zřízením, rekonstrukcemi, opravami a provozováním plynárenského zařízení v rozsahu 
vyznačeném v geometrickém plánu pro vyznačení věcného břemene č.143-301/2005. Hodnota věcného 
břemene činí 700,- Kč a bude zaplacena povinnému městu Police nad Metují do 30 dnů ode dne obdržení 
oznámení o provedení vkladu věcného práva břemene do katastru nemovitostí.  
Zodpovídá: IMŽP, místostarosta 
Pro: 19 Proti: 0 Zdržel se: 0  

15/06/2006 
ZM schvaluje prodej pozemku st.č. 544/1 o výměře 23 m2 v k..ú. Velká Ledhuje panu Antonínu Hruškovi. 
Kupní cena je stanovena 70,- Kč/m2, celkovou kupní cenu ve výši 1.610,- Kč uhradí kupující při podpisu 
kupní smlouvy.  
Zodpovídá: IMŽP, místostarosta 
Pro: 19 Proti: 0 Zdržel se: 0  

16/06/2006 
ZM neschvaluje prodej části pozemku p.č. 731/1 v k.ú. Velká Ledhuje, neboť plánované využití pro 
sportoviště je v rozporu s územním plánem města. 
Zodpovídá: IMŽP 
Pro: 18 Proti: 0 Zdržel se: 1  

Průběh, komentář k usnesením: 



K usnesení č. 2 - starostka seznámila zastupitele s návrhy obsazení osadních výborů ZM. Uvedla, že 

činnost těchto výborů je pro integrované obce významná, ze strany města je snaha spolupráci 
prohloubit. Pro lepší informovanost obyvatel žádá, aby všechny termíny jednání osadních výborů byly 
včas oznámeny rozhlasem a vyvěšeny na tradičních vývěskách obcí. Dále žádá, aby ze všech jednání 
byly vyhotovovány písemné zápisy, které budou číslovány podle pořadí a roku, a elektronicky rozesílány 
všem zastupitelům, originál bude uložen v sekretariátu města.  

Karel Beneš - předseda OV Hlavňov, léta pracuji ve výboru obce a s městem byla vždy dobrá spolupráce, 
věřím, že to tak bude i nadále.  

Zdeněk Kadidlo - pracuji v Osadním výboru Pěkov a mám na starosti správu integrovaných obcí. Již jsem 

navštívil jednání OV Hlavňov a další moje návštěva bude v Radešově, kde budeme diskutovat o 
možnostech spolupráce.  

K usnesení č.3 - starostka uvedla, že pracovní náplň uvolněných funkcionářů se nedá přesně vymezit, 
ale přesto je nutné si některé úkoly rozdělit, proto chce požádat místostarostu, zda je ochoten přidělené 
úkoly plnit a zda je přijímá.  

Zdeněk Kadidlo - jsem schopen vyjmenované úkoly plnit a dohlížet na ně. O své činnosti budu 
informovat radu města.  

K usnesení č. 4 - Ing. Pavel Pohner (tajemník) - všichni zastupitelé elektronicky obdrželi návrh se 
zprávou, která vysvětluje důvody změny zřizovací listiny. Nová zřizovací listina je reakcí na připomínky 
interního auditora, který vykonal na základě objednávky města kontrolu v ateřské škole. Ing. Ondráček 
upozornil na tyto nedostatky: chybějící způsob podepisování ředitele, špatný způsob předání majetku a 
následně chybné zaúčtování, ve zřizovací listině chybí zmínka o možnosti provozování závodního 
stravování pro zaměstnance. Nová listina již má všechny tyto náležitosti.  

K usnesení č. 5, 6 - vedoucí FSO J. Kosinková podala podrobnější vysvětlení k tabulce rozpočtových 
změn a Pravidlům pro rozpočtové provizorium na I. čtvrtletí roku 2007. Tyto materiály obdrželi 
zastupitelé v předstihu k připomínkování.  

K usnesení č. 7 - vedoucí odboru IMŽP Ing. J. Troutnar vysvětlil konstrukci odpadového poplatku a 
zdůvodnil jeho zvýšení. Poplatek se skládá ze dvou částí - jedna vyplývá ze skutečných nákladů na svoz 
v předcházejícím roce, který končí v odpadových nádobách a druhá odráží ostatní náklady na likvidaci 
odpadů. Nejvíce byla diskutována otázka četnosti svozů v zimním a letním období, k tomuto tématu 

vyhlásilo město veřejnou anketu. Výsledkem této ankety bylo 423 vrácených anketních lístků, kde 17% 
obyvatel bylo pro zvýšení svozů a 83% pro zachování (14-ti denní v letním období a 1x týdně v zimním 
období). Město se tedy rozhodlo pro zachování četnosti svozů (42svozů/ročně) za cenu 450,- 
Kč/obyvatele. Částka byla vypočtena z předpokládaných nákladů. Zvýšení poplatku je především 
způsobeno zákonným navýšením poplatku za uložení odpadu na skládku, kde meziroční nárůst stanovený 
zákonem činí 100,- Kč za 1 tunu. Naopak celkovou výši poplatku snižuje příjem od společnosti EKOKOM, 
která zajišťuje rozdělování poplatku za vytříděné obaly. V poplatku nejsou zahrnuty náklady za likvidaci 
odpadu z městských košů a hřbitova, které hradí město. Další změnou pro rok 2007 je uvedení do plného 
provozu sběrného dvora v areálu TS Police n.M. s.r.o., kde mohou občané celoročně odkládat 
nebezpečný odpad. Dojde tak ke zrušení mobilního svozu, který probíhal na území našeho města 2x do 
roka. Svoz bude zachován pouze ve spádových obcích.  

Jan Antl - podle mého názoru je svoz jednou za čtrnáct dní v letním období nedostačující. Městem se šíří 
zápach z popelnic, ze zdravotního hlediska je to nevyhovující. Jsem pro otočení cyklu svozů popřípadě 
pro týdenní svoz s doplatkem z městského rozpočtu nebo od občanů. Kolik by nás stálo zvýšení četnosti 
svozů?  

Ing. J. Troutnar - zvýšení počtu svozů na 52 ročně by zvýšilo poplatek pro občany na 500,- Kč, což je v 
současné době zákonný strop.  

Petr Scholz - trvám na tom, že současným systémem jsou znevýhodněni občané, kteří topí ekologicky. 
Souhlasím s návrhem J. Antla.  

Ing. J. Vlček - musíme si uvědomit, že anketa je hlas lidu, který si nepřeje zvýšení poplatku. Pokud 
anketu přehlasujeme máme dvě možnosti, buď svozy otočit, tj. v zimě svážet jednou za čtrnáct dní a v 
létě každý týden a zachovat poplatek nebo zvýšit cyklus a poplatek navýšit na 500,- Kč  



I. Seidlmanová - všichni zastupitelé obdrželi včas materiály k této problematice elektronicky, nikdo je 
nepřipomínkoval ani nepřišel svůj názor prodiskutovat na radnici.  

J. Antl - proč, proto máme veřejná zasedání a na nich prostor se vyjádřit.  

P. Jansa - měli bychom respektovat hlas lidu, vrátila se nám poměrně veliká část anketních lístků zpět. 
Občané ze sídliště se této ankety nezúčastnili, protože mají týdenní svoz celoročně.  

Ing. J. Vlček - abychom se dohodli, musí někdo podat protinávrh nebo budeme hlasovat o nové vyhlášce 
měnící výši odpadového poplatku.  

I. Seidlmanová - počet svozů je obsahem jiné vyhlášky, a to vyhlášky o systému nakládání s odpady. 
Pokud je vůle provést změnu i této vyhlášky jsem pro takovou změnu, která bude respektovat výsledek 
ankety a zachová četnost svozů, ale z hygienických důvodů dojde k obrácení svozového intervalu. To 
znamená, že se bude od jara do podzimu svážet každý týden a v zimě 1 x za 14 dnů. Zastupitelé si však 
musí být vědomi, že část obyvatel, která topí tuhými palivy, nebude s touto změnou spokojena. Pro ně je 
jediným řešením zakoupit si další popelnici. Bylo by vhodné nejdříve hlasovat o tom, zda ZM chce 
provést změnu vyhlášky o systému nakládání s odpady.  

Ing. J. Troutnar - jak vyplynulo z hlasování je vůle ZM provést změnu vyhlášky o systému nakládání s 
odpady. Pokud je to tak, jsem schopen donést návrh nové vyhlášky č. 10/2006 během několika minut z 
MěÚ.  

Ing. P. Pohner - po dohodě s ved. IMŽP Ing. Troutnarem předkládáme novou vyhlášku, která mimo 
změny termínu svozů ruší pro vnitřní město mobilní svoz nebezpečného odpadu a stanoví pro jeho 
ukládání nový sběrný dvůr.  

Ing. J. Troutnar - o změně intervalu svozu budeme občany včas informovat prostřednictvím rozhlasu, 
úřední desky a PM. Vypracuji změnu harmonogramu, která bude součástí lednového čísla Polického 
měsíčníku.  

K usnesení č. 10 - Ing. P. Pohner - všichni přítomní obdrželi materiály s komentářem. Odměňování 
zastupitelů je stanoveno nařízením vlády, přesně vymezená výše nárokové částky platí pro uvolněné 
členy ZM starostu a místostarostu, výše odměn neuvolněných členů ZM závisí na rozhodnutí 
zastupitelstva. Jedná se odměny členů RM a předsedů komisí a výborů. Předsedové, kteří nejsou členy 
ZM mají odměnu vyplácenou na základě dohody o provedení práce. RM navrhuje v usnesení uvedené 
odměny s tím, že na konci roku vyhodnotí práci jednotlivých komisí a výborů a případně navrhne změnu 
v odměňování.  

K usnesení č. 11 - Ing. V. Bučok (ředitel TS Police n. M. s.r.o.) - Valná hromada TS se shodla na názoru 
ponechat dozorčí radu.  

Ing V. Seidl - vedla se diskuze zda DR TS zachovat nebo zrušit, nakonec dobré zkušenosti z práce DR TS 
v minulých létech nás vedly k zachování tohoto orgánu.  

Petr Scholz - řešilo se také, zda je vhodné, aby členem dozorčí rady byl zástupce firmy, která je 
největším znečišťovatelem vody na Policku.  

Ing. V. Seidl - jsme si toho vědomi a právě tento fakt je pozitivní, protože je možné prostřednictvím této 
osoby řešit řadu problémů. Jeho místo v tomto orgánu je opodstatněné.  

K usnesení č. 12 - starostka navrhuje, aby město Police n. M., které má vlastní prapor mělo také svého 
praporečníka. Do této funkce byl navržen zastupitel a také člen OGP pan Pavel Daněk.  

K usnesení č. 13 - Z. Kadidlo - návrh na snížení kupní ceny projednávala jak rada města, tak stavební 
komise, vyplynul z doporučení realitní kanceláře pověřené tímto prodejem. Rada města objekt navštívila 
a bylo navrženo, že se objekt nebude v zimě temperovat z důvodu zvýšených nákladů na topení.  

Petr Scholz - nehrozí městu, že by tento objekt odkoupili sociálně potřební občané jako tomu bylo v ul. 
Na Babí?  

Ing. J. Vlček - město je majitelem a bude rozhodovat o tom, komu tento objekt prodá.  



K usnesení č. 16 - Z. Kadidlo předložil návrh neschválit prodej pozemku, o který měli zájem manželé 

Řehořovi, kteří zde chtěli vybudovat tenisový kurt. Tento záměr posuzovala jak rada města, tak stavební 
komise. V ÚP města je tento pozemek určen k zastavění bytovými domy a nebyl doporučen k odkupu do 
doby schválení 2. změny ÚP města Police n.M. Manželům Řehořovým byl nabídnut dlouhodobý pronájem 
pozemku.  

Diskuze, informace:  

Starostka - I. Seidlmanová: 

 Děkuji všem za spolupráci a přeji do nového roku hodně zdraví, pohodu a spokojenost.  

 Snažíme se obsáhle informovat občany prostřednictvím PM o veškerém dění v našem městě, měsíčník již 
dnes čítá 37 stran. Děkuji všem, kteří přispívají svými informacemi. Redakci tvořím já a tajemník, 
samostatného redaktora PM nemá. Vzhledem k finančním nákladům a času, které město musí vynakládat 
na přípravu této tiskoviny, jsme se v radě města usnesli, že dojde od 1. ledna 2007 k navýšení ceny a to 

na 10,- Kč za jeden výtisk. Také dojde ke změně titulní strany. Návrh vyhotovil Mgr. K. Nývlt a Ing. P. 
Pohner .  

 Pozvánka na pracovní ZM, které se uskuteční na radnici města dne 20. 2. 2007 z důvodu přípravy 
rozpočtu pro rok 2007 a následně potom na veřejné ZM, které proběhne v hasičské zbrojnici dne 21. 2. 
2007.  

 Všechny zastupitele si dovoluji pozvat na konzultační den starostky města, který se uskuteční v mé 
kanceláři dne 9. 1. 2007 od 17.30 hodin. Pokud budete mít zájem diskutovat, jsem vám k dispozici a na 
základě zájmu vás seznámím s případným dalším termínem.  

 Dne 12. 12. 2006 jsem se zúčastnila KD přeložka stavby II/303 - obchvat, kde jsem vznesla dotaz kdo a 

proč schválil a zodpovídá za umístění sloupů veřejného osvětlení do chodníků podél této stavby. S 
umístěním do chodníků nesouhlasím a žádám o osazení sloupů mimo chodníky, jednak z důvodu 
bezpečnosti chodců a také průjezdu zametacího stroje. Musíme ovšem vyřešit problém, kdo to zaplatí, již 
teď víme, že se jedná zhruba o částku 100 tis. Kč.  

Místostarosta - Z. Kadidlo:  

Sloupy osazené do chodníků byly součástí projektu, projektant respektoval stanovenou normu. Bohužel v 
rámci stavby nebyly stanovené průchozí šířky 150 cm dodrženy. Město požaduje osadit sloupy veřejného 
osvětlení za chodník. Nesouhlasí se stávajícím umístěním. Financování bude řešeno na KD s dodavatelem 
stavby s tím, že město bude hledat takové řešení, aby změna neznamenala zásah do rozpočtu města.  

Ing. J. Vlček - rada města řešila otázku jak organizačně začlenit do struktury města objekt Pellyho domy. 
Nabízí se tři řešení:  

1/ zřízení nového odboru  
2/ zřízení příspěvkové organizace  
3/ zřízení organizační složky města  

Třetí varianta se nám zdá z důvodu úspory financí nejschůdnější. Organizační složka umožňuje 
samostatně evidovat hospodaření, bez dalších nákladů spojených s právní subjektivitou. Bude nutné včas 
vyhlásit výběrové řízení na vedoucího této složky a personálně tento objekt naplnit. Tím vás žádám o 
náměty a připomínky k danému tématu.  

 
Jednání bylo ukončeno v 19.00 hodin.  
 
Zápis vyhotoven 21.12.2006  
 
1. ověřovatel : ........................................  

Starostka:  
...........................................  

Mgr. Ida Seidlmanová  

 
2. ověřovatel : .........................................  


